
Or.V.0062-135/2001                                                        

PROTOKÓŁ Nr 135/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 15 maja 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczył  Starosta Białostocki  -  Pan Wiesław Pusz - Przewodniczący
Zarządu Powiatu.

Proponowany  porządek  obrad  przyjęto,  jednogłośnie,  do
realizacji w brzmieniu:
1. Wyjaśnienia PCPR w sprawie zaleceń pokontrolnych NIK.
2. Wnioski PCPR w sprawie zmian w budżecie.
3. Opinia Zarządu w sprawie wyboru wersji posadzki w hali sportowej

w Łapach.
4. Wniosek WSS w sprawie zapewnienia środków w budżecie powiatu

na kontynuację budowy hali sportowej w Łapach.
5. Wniosek WSS w sprawie zmniejszenia subwencji oświatowej.
6. Projekt sieci szkół ponad gimnazjalnych na 2002/2003.
7. Propozycja  dotycząca  powołania  ekspertów do  składu  komisji  ds.

przeprowadzenia egzaminu na nauczyciela mianowanego.
8. Podział  dotacji  celowej  na  fundusz  świadczeń  socjalnych  dla

emerytowanych pracowników szkół powiatowych.
9. Pismo Burmistrza  Gminy  Choroszcz  w  sprawie  utworzenia  liceum

ogólnokształcącego w Choroszczy.
10. Wniosek  Dyrektora  Liceum  Ogólnokształcącego  i  Liceum

Ekonomicznego w Łapach w sprawie zwiększenia budżetu jednostki.
11. Wniosek  Warsztatów  Szkolnych  w  Michałowie  w  sprawie

przeznaczenia  dochodów  wypracowanych  przez  warsztaty  na
inwestycję.

12. Wniosek  Poradni  Psychologiczno  -  Pedagogicznej  w  Łapach  w
sprawie zwiększenia budżetu poradni.

13. Wniosek  Centrum Kształcenia  Praktycznego  w  Łapach  w  sprawie
samochodu na potrzeby szkoleniowe nauki jazdy.

14. Wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w  Michałowie  w  sprawie
dofinansowania  samochodu do nauki jazdy.

15. Wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w  Łapach  w
sprawie  wprowadzenia  do  arkusza  organizacyjnego  dodatkowych
godzin lekcji religii.

16. Akceptacja materiałów na XXIX Sesję Rady Powiatu w dniu 24 maja
2001 roku.

17. Sprawa  sprzedaży  mieszkań  w  Sobolewie  z  udziałem  Dyrektora
Rogowskiego.

18. Wniosek o wynajęcie pomieszczenia na punkt optyczny i aptekę w
Przychodni w Czarnej Białostockiej.

19. Wnioski dotyczące wykupu nieruchomości Przychodni Rejonowej w
Zabłudowie i pomieszczeń apteki w tej przychodni.

20. Wniosek  o  wyrażenie  zgody  na  przekazanie  w  użytkowanie
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Juchnowcu Dolnym na okres 5 lat .

21. Pismo Burmistrza w Czarnej Białostockiej w sprawie dofinansowania
usług rehabilitacyjnych.



22. Wniosek  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie
zapewnienia środków w budżecie powiatu na zakup budynku przy ul.
Borsuczej 2 w Białymstoku.

23. Pismo Skarbnika do Zarządu Powiatu w sprawie aktualnej sytuacji
finansowej powiatu.

24. Pismo Zarządu Miejskiego w Łapach w sprawie dofinansowania tzw.
łącza stałego dla potrzeb komunikacji.

25. Pismo  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Zawadach  w  sprawie
dofinansowania imprezy z okazji 75 -lecia OSP w Zawadach.

26. Wniosek  mieszkańców  wsi  Nowodworce  w  sprawie  modernizacji
drogi powiatowej.

27. Wniosek  Wydziału  Komunikacji  dotyczący  podpisania  umowy  na
rozszerzenie licencji pracy w programie MAGIC.

28. Przesłanie  wg  właściwości  skargi  do  Wojewódzkiego  Inspektora
Nadzoru Budowlanego.

29. Opinia  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie
pisma mieszkańców bloków przy ul. Piłsudskiego w Supraślu.

30. Informacja Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w sprawie
pisma Klasztoru w Supraślu.

31. Wnioski z posiedzeń Komisji Rady Powiatu.
32. Zaproszenia na posiedzenia stałych Komisji Rady.
33. Wnioski  WSS w sprawie  wprowadzenia  do budżetu powiatu kwot

dofinansowania usług rehabilitacyjnych.
34. Wniosek PZD w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu.
35. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Michałowo  i  porozumienia  z  Gminą

Czarna  Białostocka  w  sprawie  dofinansowania  modernizacji  dróg
powiatowych.

36. Informacja  o  wynikach  przetargu  na  sprzedaż  nieruchomości
powiatu przy ul. św. Rocha 25 A w Białymstoku.

37. Odpowiedź  Zarządu  Powiatu  na  pismo  Zarządu  Miasta  i  Gminy
Czarna Białostocka w sprawie przesunięcia terminu wykorzystania
dotacji  na  utworzenie  Gminnego  Centrum  Odzysku  Surowców
Wtórnych.

38. Pismo  do  Wiceprezydenta  Miasta  Białegostoku  w  sprawie  pętli
autobusowej  Linii  $  u  zbiegu  ulic  Wiewiórczej  i  Myśliwskiej  w
Białymstoku.

39. Ogłoszenie o wyniku przetargu na dostawę tablic rejestracyjnych.
40. Informacja o dochodach przekazanych dla PUW.
41. Sprawy różne.

Ad. 1
Pani  Elżbieta  Anna  Turczewska  -  Dyrektor  PCPR  w  Białymstoku

przypomniała  zebranych,  iż  jednostka  prowadzona  przez  nią  była
kontrolowana przez Najwyższą Izbę Kontroli w zakresie udzielania pomocy
na  usamodzielnianie  wychowanków  rodzin  zastępczych  i  placówek
opiekuńczo - wychowawczych w okresie od 1 stycznia 2000 r. do 31 marca
2001 roku. W wyniku tej kontroli NIK przesłał 25 kwietnia br. wystąpienie
pokontrolne / zał. nr 2 /. W wystąpieniu zapisano: “ rozważyć możliwość
udzielenia pomocy na usamodzielnienie się wychowanków MM i PK”.
Pani Turczewska wyjaśniła, iż spośród 11 wydanych decyzji, tylko dwie były
odmowne, z uwagi na fakt, iż wychowankowie nie opuścili fizycznie rodzin
zastępczych.  Zdaniem  Pani  Turczewskiej  wydane  decyzje  były  słuszne,
gdyż tym osobom nie przysługuje to świadczenie w myśl art.33 p ust.1
ustawy  o  pomocy  społecznej:  “...po  uzyskaniu  pełnoletności  osoba

2



opuszczająca rodzinę zastępczą, placówkę opiekuńczo - wychowawczą...”.
W powyższym artykule  w jednym zdaniu wpisano opuszczenie  zarówno
rodziny zastępczej jak i placówki. Nie ma więc innej możliwości, zdaniem
PCPR,  niż  fizyczne  opuszczenie  placówki  w  celu  życiowego
usamodzielnienia, a więc wychowanek rodziny zastępczej może otrzymać
pomoc  w  formie  pieniężnej  na  usamodzielnienie  oraz  na
zagospodarowanie tylko wówczas, gdy fizycznie opuści rodzinę zastępczą.
W  sytuacji,  gdy  pozostaje  w  tej  rodzinie  zastępczej,  po  uzyskaniu
pełnoletności  i  prowadzi  wspólne  gospodarstwo  z  ta  rodziną  /  co  jest
stwierdzone  w  wywiadzie  środowiskowym  /,  jest  jedynie podstawa  do
przyznania  zainteresowanemu  miesięcznej  pomocy  pieniężnej  na
częściowe  pokrycie  wydatków  na  utrzymanie,  w  związku  z
kontynuowaniem nauki /  art.  33p ust.  3 ustawy o pomocy społecznej /.
Ponadto od wydanych decyzji strony postępowania, pomimo negatywnej
dla  nich decyzji  nie  odwołały  się  od tych decyzji  administracyjnych,  co
oznacza, iż zgadzają się z decyzją PCPR.

Pani  Turczewska dodała,  iż  na usamodzielnienie tych dwóch osób
potrzebna jest  kwota  ok.  16.000 zł,  której  niestety nie  ma w budżecie
PCPR.  W  związku  z  tym,  nie  ma  możliwości  udzielenia  pomocy  ww.
wychowankom. Ponadto w tej sprawie Pani Dyrektor występowała o opinię
radcy prawnego w tym zakresie. Radca Prawny uważa, iż wydane przez
PCPR decyzje są zgodne z prawem. 

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, popiera stanowisko Dyrektora
PCPR  w  tej  sprawie,  uznając,  iż  podjęte  decyzje  są  zgodne  z
prawem.

Ad. 2
  Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła wnioski:

1) o zwiększenie planu wydatków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Białymstoku w dz. 853 rozdz. 85318 o kwotę 11.000 zł na pokrycie
wydatków rzeczowych i zakup niezbędnych materiałów biurowych / zał.
nr 3 /,

2)  o  zwiększenie  planu  wydatków  na  2001  rok  w  Domach  Dziecka  w
Krasnem i w Supraślu / składki na ubezpieczenie zdrowotne w domach
dziecka / / zał. nr 4 /,

3) o dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych w Domu Dziecka w
Supraślu zał. nr 5 /.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  Pani  Turczewskiej,  Zarząd
Powiatu, jednogłośnie, akceptuje ww. wnioski, przekazując je do
Pani Skarbnik, celem dokonania stosownych zmian.

Ad. 3
Starosta  Białostocki  przedłożył  zebranym  propozycję

Przedsiębiorstwa  Budowlanego  “Polbud”,  wykonawcy  inwestycji  budowy
hali  sportowej  w  Łapach,  dotyczącą  projektu  zamiennego  wykonania
posadzki / zał. nr 6 /.
Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Alina  Dźwilewska  -  Naczelnik
Wydziału Spraw Społecznych.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  dokonał  wyboru  droższej
posadzki  /  Teraflex Action Sport  45 firmy GERFLOR /,  ponieważ
najważniejsza  sprawą  jest  wytrzymałość  i  utrzymanie  jej  w
eksploatacji. 
Zarząd Powiatu uznał, iż taką informację należy przekazać Komisji
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Infrastruktury Technicznej.

Ad. 4
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym wniosek

WSS  o  zabezpieczenie  kwoty  300.000  zł  na  kontynuację  zadania
inwestycyjnego  pn.”  budowa  hali  sportowej  wraz  z  modernizacją  i
rozbudową istniejącej sali gimnastycznej z zapleczem przy Zespole Szkół
Mechanicznych w Łapach” / zał. nr 7 /. Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła
zebranym Pani Alina Dźwilewska - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował wniosek WSS,
kierując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia go w projekcie uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 5
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu

wniosek  o  zmniejszenie  rezerwy  oświatowej,  w  związku  z  pismem
Ministerstwa  Finansów,  ustalającym  wysokość  oświatowej  subwencji
ogólnej na 2001 rok dla powiatu białostockiego w wysokości 11.872.184 zł.
/ zał. nr 8 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem  ujęcia  w  budżecie
powiatu.

Ad. 6
Pani  Alina  Dźwilewska  -  naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych

przedłożyła  zebranym  projekt  sieci  szkół  ponad  gimnazjalnych  na  lata
2002/2003,  dla których organem prowadzącym jest  Powiat  Białostocki  /
zał. nr 9 /. WW. projekt był już przedmiotem analizy Zarządu Powiatu. Po
wstępnej  akceptacji  zostanie  on  skierowany  do  Kuratorium  Oświaty,
Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Białymstoku  oraz  do  Rady  Zatrudnienia.
Razem , przewiduje się liczbę oddziałów - 49, i liczbę uczniów 1455 / w tym
liceum profilowane w ZSO Tykocin - 2 oddziały /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  projekt  sieci
szkół  ponad  gimnazjalnych  na  lata  2002/2003,  dla  których
organem prowadzącym jest Powiat Białostocki, z uwzględnieniem
zgłoszonych uwag. Do dalszych prac upoważnił WSS. 

Ad. 7
Starosta  Białostocki  poinformował  zebranych,  iż  WSS  przedłożył

propozycję  powołania  do  składu  komisji  egzaminacyjnej  dla  nauczycieli
ubiegających o awans na stopień nauczyciela mianowanego ekspertów:
1.Pana  Franciszka  Górskiego-  wizytatora  Kuratorium  Oświaty  w
Białymstoku,
2.Pana  Kazimierza  Andrzejewskiego-  doradcę  metodycznego  z  zakresu
przedmiotów mechanicznych / ZSM w Łapach /,
3.Pana Bogusława Mosieja- doradcę metodycznego z zakresu przedmiotów
ekonomicznych / ZSMR w Supraślu / / zał. nr 10 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował przedstawioną
propozycję  kandydatur  do  składu  ww.  Komisji.  Do  dalszego
prowadzenia sprawy zobowiązano WSS.
Ad. 8

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z
projektem  podziału  dotacji  celowej  na  odpis  na  zakładowy  fundusz
świadczeń  socjalnych  nauczycieli  emerytów  i  rencistów,  przygotowany
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przez WSS / zał. nr 11 /.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  opowiedział  się  za

dokonaniem  ww.  proporcjonalnego  podziału  dotacji  celowej  na
odpis  na  zakładowy  fundusz  świadczeń  socjalnych  nauczycieli
emerytów i rencistów.

Ad. 9
Starosta  Białostocki  zapoznał  członków  Zarządu  z  pismem

Burmistrza Miasta i  Gminy Choroszcz nr OW.I.4317/59/01 z dnia 2 maja
2001 roku w sprawie utworzenia placówki ponad gimnazjalnej np. liceum w
Choroszczy / zał. nr 12 /. Rada Miejska w Choroszczy podjęła uchwałę Nr
XXIII/210/2001  z  dnia  30  kwietnia  2001  roku  w  sprawie  wyrażenia
stanowiska w zakresie założenia na terenie miasta Choroszcz szkoły ponad
gimnazjalnej / zał. nr 13 /.

Zarząd Powiatu przyjmuje ze zrozumieniem starania gminy
Choroszcz.  Przypominając,  iż  do  rozpoczęcia  działań  w  sprawie
utworzenia  placówki  ponad  gimnazjalnej  niezbędne  jest
dysponowanie  bazą  materialną  i  zabezpieczenie  środków
finansowych  na  ten  cel.  Po  spełnieniu  tych  warunków  przez
Gminę, Zarząd Powiatu wróci do sprawy.
Do  przygotowania  stosownej  odpowiedzi  w  tej  sprawie  Zarząd
zobowiązał WSS.

Ad. 10
Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym wniosek LO

i  LE  w  Łapach  o  zwiększenie  budżetu  szkoły  o  kwotę  8.300  zł  z
przeznaczeniem  na  zakup  komputera,  nagrywarkę  zewnętrzną  oraz
wymianę stolarki okiennej / zał. nr 14 /.

Pani Skarbnik przypomniała zasadę, iż dochody z majątku mogą być
przeznaczone tylko na odtworzenie tego majątku.

Zarząd  Powiatu,  mając  na  uwadze  obciążenie  budżetu
powiatu,  związane  z  realizacją  skutków  wdrożenia  Karty
Nauczyciela oraz rozbudową i modernizacją sali gimnastycznej w
Łapach,  na  dzień  dzisiejszy,  nie  wyraża  zgody  na  zwiększenie
budżetu  szkoły,  zgodnie  z  wnioskiem,  jednak  do  sprawy  może
wrócić po III kwartale br.

Ad. 11
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  wnioskiem  Warsztatów

Szkolnych w Michałowie w sprawie zabezpieczenia środków finansowych /
z  wypracowanego zysku  25.558,28 zł  /  na  inwestycje  w gospodarstwie
pomocniczym w Warsztatach Szkolnych / zał. nr 15 /.

Wyjaśnienia w tej  sprawie złożyła zebranym Pani  Skarbnik /  50%
tego  zysku,  w  kwocie  12.779  zł   można  przeznaczyć  na  inwestycje  w
warsztatach /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaopiniował  przeznaczenie
kwoty 12.779 zł na inwestycje w gospodarstwie pomocniczym w
Warsztatach Szkolnych w Michałowie, za pośrednictwem jednostki
macierzystej  -  szkoły  ,  przekazując  wniosek  do  Pani  Skarbnik,
celem  ujęcia  w  projekcie  uchwały  Rady  w  sprawie  zmian  w
budżecie powiatu.

Ad. 12
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z
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wnioskiem  Poradni  Psychologiczno  -  Pedagogicznej  w  Łapach  o
zwiększenie budżetu poradni o kwotę 8.000 zł na zakup komputera / zał. nr
16 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  rozpatrzenie  powyższej
sprawy  odłożył  na  kolejne  posiedzenie  Zarządu,  z  uwagi  na
potrzebę  zasięgnięcia  dodatkowych  wyjaśnień  od  Dyrektora
Poradni.

Ad. 13
Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach zwróciło się z prośbą o

umożliwienie  pozyskania  samochodu  marki  “LANOS”  na  potrzeby
szkoleniowe  programowej  nauki  jazdy  samochodem  /  zał.  nr  17  /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożył członek Zarządu - Pan Stanisław Łapiński.
Zdaniem  Pana  Łapińskiego  należy  wesprzeć  nowo  powstałą  jednostkę,
która nie posiada majątku w postaci samochodu do nauki jazdy. CKP część
środków finansowych może odpracować w formie świadczonych usług.

Zarząd Powiatu rozpatrzenie ww. wniosku odłożył, do czasu
przeprowadzenia  analizy  kosztów  zakupu  nowego  samochodu,
bądź  przekazania  Lanosa  ze  Starostwa  Powiatowego  w
Białymstoku.

Ad. 14
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  kolejnym  wnioskiem:

Zespół Szkół w Michałowie prosi o udzielenie pomocy finansowej na zakup
pojazdu samochodowego z przeznaczeniem do nauki jazdy / zał. nr 18 /.

Zarząd Powiatu poparł starania Dyrektora ZS w Michałowie
o zakup nowego samochodu do nauki jazdy, natomiast, w chwili
obecnej,  nie  znalazł  wolnych  środków  finansowych  w  budżecie
powiatu na ten cel. Stosowną odpowiedź w tej sprawie przygotuje
WSS.

Ad. 15
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zreferowała zebranym wniosek

Dyrektora  ZSM  w  Łapach  o  uwzględnienie  w  arkuszu  organizacyjnym
dodatkowych godzin nauki religii / do 2 godzin tygodniowo / / zał. nr 19 /. 

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  wniosek
Dyrektora  ZSM  w  Łapach  w  kwestii  zwiększenia,  do  2  godzin
tygodniowo,  zajęć  nauki  religii,  natomiast  nie  zaakceptowano
propozycję zwiększenia lekcji wychowania fizycznego do 4 godzin
tygodniowo.  Ww.  skierował  do  WSS,  celem uwzględnienia  przy
opracowaniu arkusza organizacyjnego.

Ad. 16
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  zmieniony

porządek obrad XXIX Sesji Rady Powiatu Białostockiego / zał. nr 20 /. Przy
akceptacji planu pracy Rady Powiatu na 2001 roku, na wniosek Komisji ds.
Rodziny  i  Pomocy  Społecznej  zdjęto  z  porządku  obrad  XXIX  Sesji  pkt.;
”Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej”, w
związku  z  czym  zachodzi  konieczność  zdjęcia  tegoż  punktu  z  projektu
porządku obrad sesji. Ponadto do pkt 4 dodano podpunkt c/ wystąpienia
Dyrektorów ZOZ-ów.

Zarząd Powiatu  zaakceptował  zmieniony  projekt  porządku
dziennego Sesji, przekazując do Radzie Powiatu. 
Następnie przystąpiono do akceptacji materiałów na Sesję.
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Zarząd Powiatu analizował:
*  materiał  przygotowany  przez  SP  TZOZ w Białymstoku  dot.  przebiegu
procesu restrukturyzacji i sytuacji finansowej po 3 miesiącach 2001 roku w
Samodzielnym Publicznym zakładzie Opieki  Zdrowotnej  w Białymstoku /
zał. nr 21 /,
*  informację  o  stanie  sanitarnym  i  sytuacji  epidemiologicznej  powiatu
białostockiego w roku 2000 / zał. nr 22 /,
* informację o kierunkach działalności Miejskiego Inspektoratu Weterynarii
w Białymstoku oraz o stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego
na terenie miasta Białegostoku i powiatu białostockiego za 2000 rok / zał.
nr 23 /,
*  informację  o  działalności  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie   w
Białymstoku  w  2000  roku  oraz  w  roku  bieżącym.  Najważniejsze
zamierzenia oraz ocena efektywności pomocy rodzinie na terenie powiatu
białostockiego / zał. nr 24 /,
*  projekt  uchwały  Rady  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu
długoterminowego / zał. nr 25 /,
*  projekt  uchwały  Rady  w  sprawie   ustalenia  wynagrodzenia  Staroście
Powiatu Białostockiego / zał. nr 26 /,
* projekt uchwały Rady w sprawie przyznania nagrody pieniężnej za rok
2000 dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Białostockiego / zał. nr 27 /.
Ponadto Pani Anna Szczepańska wyjaśniła zebranym, iż istnieje potrzeba
podjęcia  uchwały  RPB   w  sprawie  utworzenia  Powiatowego  Ośrodka
Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej, z uwagi na błędy zawarte w
uchwale RPB Nr XXVI/139/2001 z dnia 5 lutego 2001 roku w ww. sprawie /
zał. nr 28 /.

Zarząd  Powiatu,  również  jednogłośnie,  zaakceptował
materiały na najbliższą Sesję Rady Powiatu Białostockiego w dniu
24 maja 2001 roku. 
Ad. 17

Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym sprawę
dotyczącą sprzedaży mieszkań w Sobolewie. Wydział Geodezji, Katastru i
Nieruchomości  przygotował  dokumentację  geodezyjną  do  ogłoszenia
przetargu  o  wycenę  tych  mieszkań.  Wprawdzie  opinia  Dyrektora
Rogowskiego, wyrażona na piśmie jest pozytywna, niemniej jednak Zarząd
Powiatu pragnie  wysłuchać jeszcze  np.  kwestii  dotyczących  ogrzewania
tych lokali.

Dyrektor  SP  TZOZ  w  Białymstoku  -  Pan  Walenty  Rogowski
przedłożył zebranym mapy przedstawiające rozkład ww. lokali i możliwość
ich podziału. Ponadto przedstawił także problem dot. apteki, która, by móc
istnieć musi,  mieć ok.  80 m².  Kwestię ogrzewania  można rozwiązać na
kilka sposobów, ale zależy to od oczekiwań i decyzji mieszkańców.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego
zobowiązał  Dyrektora  Rogowskiego  do  przygotowania  koncepcji
podziału  pomieszczeń.  Do  złożenia  podpisów  na  ogłoszeniu  o
przetargu  na  wykonanie  szacunku  lokali  w  Sobolewie,  Zarząd
Powiatu upoważnił dwóch członków - Pana Wiesława Pusza i Panią
Celinę  Grażynę  Wojciechowską.  Ponadto  ww.  sprawę  Zarząd
skierował  na  posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Technicznej,
celem zasięgnięcia opinii.

Ad. 18
Starosta Białostocki zapoznał zebranych z wnioskami :

1) Pani Elżbiety Wojciuli o wydzierżawienie pomieszczenia do prowadzenia
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punktu  optycznego  w  budynku  Przychodni  Rejonowej  w  Czarnej
Białostockiej / zał. nr 29 / i 
2)  Pana  Grzegorza  Kucharewicza  z  prośbą  o  podpisanie  promesy   na
wynajem  pomieszczeń  na  parterze  budynku   Przychodni  w  Czarnej
Białostockiej na potrzeby apteki / zał. nr 30 /.
Dyrektor Rogowski przedstawił swoją opinią w tej sprawie / zał. nr 31 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  akceptuje  koncepcję
utworzenia  punktu  usług  optycznych  w  budynku  Przychodni
Rejonowej w Czarnej Białostockiej. Ponadto Zarząd, jednogłośnie
przychylił  się  do  prośby  w  sprawie  wynajęcia  pomieszczenia  i
prowadzenia  apteki  w Ośrodku Zdrowia w Czarnej  Białostockiej
przy ul. Towarowej 1.
Zarząd zobowiązał WSS do przygotowania stosownych odpowiedzi
wnioskodawcom / zał. nr 32 i 33 /.

Ad. 19
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła członkom Zarządu

wnioski:
1)  Pana Jana Bartczaka dotyczący sprzedania całego mienia Przychodni
Rejonowej w Zabłudowie / zał. nr 34 /,
2) Apteki Prywatnej “APOTHECA” S.C. W. Jackowska, A. Kownacka z prośba
o umożliwienie kupna dotychczas zajmowanego lokalu / zał. nr 35 /.
Dyrektor Rogowski uważa, iż celowe jest zbycie obiektu w całości jednej
osobie , co gwarantuje lepsze zarządzanie całym obiektem w przyszłości,
aczkolwiek nie wyklucza sprzedaży części obiektu, warunkując to jednak
zabezpieczeniem  oddzielnych  dojść  do  tych  pomieszczeń.  Wykonanie
oddzielnych wejść winno obciążać zainteresowane strony / zał. nr 36 /.

Starosta  Białostocki  poinformował  zebranych,  że  w  rozmowie
uzyskał  od  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Zabłudów nie  chce  przyjąć  tego
obiektu, ale niezbędne jest uzyskanie takiego stanowiska na piśmie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  akceptuje  koncepcję
Dyrektora  SP  TZOZ  w  Białymstoku  i  kierunek  zmierzający  do
zbycia  obiektu  jednej  osobie,  w  całości.  Zobowiązuje  WSS  do
wystąpienia o opinię Burmistrza MiG Zabłudów. Przekazuje także
sprawę do Wydziału, Geodezji,  Katastru i  Nieruchomości  w celu
przygotowania  szczegółową  informację  dot.  składników
majątkowych i potencjalnej wartości mienia wraz z mapką.

Ponadto,  po  skompletowaniu  dokumentów,  sprawę  należy
skierować  do  Komisji  Infrastruktury  Technicznej,  celem
zasięgnięcia opinii.

Ad. 20
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z

wnioskiem Pani  Ryty Filipkowskiej  o  wyrażenie  zgody na przekazanie  w
użytkowanie  na  okres  5  lat  pomieszczeń  medycznych  w  obiekcie
Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Juchnowcu  Dolnym  /  zał.  nr  37  /.  Z
wypowiedzi  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  wynika,  iż  nie  jest  on
zainteresowany przejęciem tego obiektu.

Dyrektor  SP  TZOZ  w  Białymstoku  -  Pan  Walenty  Rogowski
poinformował zebranych, iż również ze swojej strony prowadził rozmowy z
Wójtem  i  Przewodniczącym  Rady  Gminy  dot.  przejęcia  obiektu,  bez
rezultatu. Dyrektor Rogowski wyraża zgodę za wynajęcie pomieszczeń Pani
Filipkowskiej, zgodnie z wnioskiem.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, postanowił wydać promesę na
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wydzierżawienie pomieszczeń medycznych w obiekcie Gminnego
Ośrodka  Zdrowia  w  Juchnowcu   Kościelnym  dla  Pani  Ryty
Filipkowskiej.  Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  do
WSS  /  zał.  nr  38  /. Ponadto  niezbędne  jest  zasięgnięcie  opinii
Komisji Infrastruktury Technicznej.

Przy tej  sprawie, Dyrektor Rogowski zapytał,  na jakim etapie jest
sprawa  wniosku  lek.  Cukrowskiego  dot.  wydzierżawienia  pomieszczeń
Ośrodka Zdrowia w Zawadach?

Pani Wojciechowska poinformowała, iż temat ten został przekazany
do Komisji Infrastruktury, celem zasięgnięcia opinii Komisji.

Ponadto,  Pani  Maria  Grażyna Kalińska przypomniała  zebranym, iż
swego czasu zostało przez zarząd Powiatu udzielone poręczenie kredytu
dla  SP  TZOZ  na  400.000  zł.,  do  końca  listopada  br..  Stwierdziła,  iż  z
pewnością Zarząd chciałby wiedzieć jak przebiega jego spłata.

Dyrektor Rogowski wyjaśnił, że spłata przebiega bez zarzutu, ale SP
TZOZ  zamierza  ubiegać  się  o  przedłużenie  z  uwagi  na  potrzebę
regulowania zobowiązań.

Pani  Skarbnik  zapytała,  czy  nie  zajdzie  taka  sytuacja,  że  Zarząd
będzie  musiał  wywiązać  się  z  tego  poręczenia  i  spłacić  ten  kredyt  w
wysokości 400.000 zł.?

Dyrektor SP TZOZ zapewnił, iż takiej sytuacji nie będzie, natomiast
ZOZ zamierza zwrócić się z prośbą o przedłużenie spłaty do końca grudnia
2001 roku, by móc uregulować składki ZUS.

Ad. 21
Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu pismo Burmistrza

Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  dofinansowania  specjalistycznych  usług
rehabilitacyjnych świadczonych przez SP TZOZ w Białymstoku / zał. nr 39 /.
W  piśmie  tym  zawarta  jest  prośba  o  zrozumienie  trudnej  sytuacji
finansowej  gminy  i  zapewnienie,  że  zobowiązania  będą  regulowane  w
miarę możliwości finansowych.

Dyrektor SP TZOZ w Białymstoku zwrócił uwagę zebranych, iż  nie
wywiązywanie się z zawartych umów  generalnie dotyczy większości gmin.
Natomiast  w  odniesieniu  do  Gminy  czarna  Białostocka  stwierdził,  iż
wszystkim  znana  jest  sytuacja  finansowa  gminy  i  nie  należy  liczyć  na
regulowania  ww.  zobowiązań  z  uwagi  na  kłopoty  finansowe.  Dyrektor
Rogowski  w  swojej  opinii  prezentuje  zdanie,  iż  gabinet  rehabilitacji  w
Czarnej  Białostockiej  powinien  ulec  likwidacji,  gdyż  straty  z  tytułu
utrzymania  tego  gabinetu,  po  trzech  kwartałach  2001  roku  wynoszą
9.654,20 zł / zał. nr 40 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  przychylił  się  do  koncepcji
Dyrektora  Rogowskiego  dot.  wypowiedzenia  umów  o  pracę
pracownikom  gabinetu  rehabilitacji  w  Czarnej  Białostockiej.
Niezbędne jest wystąpienie Zarządu Powiatu do Burmistrza Miasta
i  Gminy  Czarna  Białostocka   z  pismem   dot.  rozwiązania
porozumienia  za  obopólną  zgodą.  Do  przeprowadzenia
stosownych  rozmów  z  Burmistrzem,  Zarząd  upoważnił
Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza.

Ad. 22
Pani  Wicestarosta  zapoznała  zebranych  z  wnioskiem  Wydziału

Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie  zapewnienia  środków  w
budżecie powiatu na zakup budynku przy ul. Borsuczej 2 w Białymstoku /
zał. nr 41 /.
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Zarząd Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  wniosek,
kierując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia go w budżecie powiatu.

Ad. 23
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  informację  dotyczącą

aktualnej sytuacji finansowej powiatu / zał. nr 42 /. Stwierdziła, iż ogólne
zmniejszenie budżetu powiatu opiewa na kwotę 805.386 zł. W budżecie
powiatu były zabezpieczone rezerwy:
* oświatowa 955.150 zł,
* drogowa 200.000 zł
* i ogólna 144.129 zł. W związku z korektą tych subwencji jest propozycja,
by rezerwę oświatową zmniejszyć o zmniejszenie subwencji, czyli o kwotę
347.632 zł. Subwencję drogową i subwencje ogólną zmniejsza się o całość
ww. rezerw.  
Ponadto,  w  chwili  obecnej,  należy  zabezpieczyć  środki  finansowe  na
inwestycję w Łapach, z uwagi na potrzebę regulowania rachunków. Należy
także  już  rozpocząć  działania  związane  z  procedurą  dot.  zaciągnięcia
kredytu długoterminowego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  przyjął  informację  Pani
Skarbnik do wiadomości i postanowił zwrócić się do Rady Powiatu
z projektem uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do
przeprowadzenia  procedury  zamówienia  publicznego  dot.
zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wys. 800.000 zł.

Ad. 24
 Pani  Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym pismo
Zarządu Miejskiego w Łapach w sprawie dofinansowania tzw. łącza stałego
dla potrzeb komunikacji / zał. nr 43 /. Proszą oni o wskazanie łącznej kwoty
całkowitych kosztów montażu oraz utrzymania łącza w skali roku, a także o
podanie informacji czy kwota 8.000 zł ma stanowić udział Gminy, czy też
jest  to  całkowity  koszt  utrzymania  łącza.  Zarząd  Miejski  w  Łapach
proponuje też, by w pokryciu tych kosztów swój udział w dofinansowaniu
zgłosiły Gminy Poświętne i Suraż.

Zarząd Powiatu upoważnił Przewodniczącego Zarządu Pana
Wiesława  Pusza  do  sformułowania  pisma  w  tej  sprawie  i
rozważenia możliwości zaproponowanych przez Zarząd Miejski w
Łapach.

Ad. 25
Pani Wojciechowska  zreferowała zebranym treść pisma przesłanego

przez Ochotniczą Straż Pożarną w Zawadach, w którym OSP informuje o
zbliżających się  uroczystościach 75 lecia  Ochotniczej  Straży Pożarnej  w
Zawadach,  połączonych  z  przekazaniem  i  poświęceniem  samochodu
gaśniczego, przekazanego przez Komendę  Wojewódzkiej Straży Pożarnej /
zał.  nr  44  /.  Finałem tych  uroczystości  będzie  festyn  ludowy,  któremu
organizatorzy pragną nadać rangę powiatową. W związku z tym OSP w
Zawadach  zwraca  się  z  prośba  o  ufundowanie  pucharu  Starosty  dla
zwycięzcy  zawodów  pożarniczych,  a  także  o  rozważenie  możliwości
dofinansowania  tej  uroczystości  i  zakupu  /  uzupełnienia  /  brakującego
sprzętu strażackiego.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  postanowił  ufundować
nagrodę rzeczową dla zwycięzcy zawodów pożarniczych - puchar
Starosty.  Po  rozważeniu  prośby  o  dofinansowanie  ww.
uroczystości  i  zakupu  sprzętu  strażackiego,  Zarząd  Powiatu,  w
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chwili  obecnej,   nie  widzi  możliwości  przekazania  środków
finansowych na ten cel.

Stosowną odpowiedź przygotuje zainteresowanym WSS.

Ad. 26
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła członkom Zarządu

pismo mieszkańców wsi Nowodworce z prośba o utwardzenie odcinka ulicy
należącej do powiatu o długości  ok. 200 mb / zał. nr 45 /.

Zarząd  Powiatu  ww.  sprawę  skierował  do  Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku, celem wyjaśnienia i przedłożenia, do
akceptacji Zarządu, projektu odpowiedzi w tej sprawie.
Ponadto  Zarząd  Powiatu  upoważnił  Przewodniczącego  Pana
Wiesława Pusza  do  roboczych kontaktów z  Burmistrzem Miasta
Wasilkowa.

Ad. 27
 Wydział  Komunikacji  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu wniosek

dotyczący podpisania umowy na rozszerzenie licencji pracy w programie
MAGIC / zał. nr 46 /. W chwili obecnej przy rejestracji pojazdów pracuje 8
osób,  a  licencja  obejmuje  tylko  5  stanowisk,  dlatego  tez  istnieje
konieczność rozszerzenia programu TRANSBEX / MAGIC /.

Wydział  Komunikacji  przygotował  komplet  dokumentów  w  tej
sprawie, przedkładając jednocześnie projekt umowy dot. rozszerzenia ww.
licencji / zał. nr 47 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  opowiedział  się  za
podpisaniem  ww.  umowy,  upoważniając  do  reprezentacji
Przewodniczącego Zarządu -  Pana Wiesława Pusza oraz członka
Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. nr 48 /. 
Ww.  przekazano  Naczelnikowi  Wydziału  Komunikacji,  celem
przesłania do podpisania wykonawcy.   

Ad. 28
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych z treścią

skargi  Pana  Edmunda  Matuka  od  decyzji  administracyjnej  Powiatowego
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Białymstoku / zał. nr 49 /.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Panią  Sekretarz  do  przesłania
powyższej  skargi,  zgodnie  z  kompetencją,  do  Głównego Urzędu
Nadzoru  Budowlanego  Terenowego  Biura  Inspekcyjno  -
Kontrolnego w Białymstoku  /zał. nr 50 /.

Ad. 29 
Pani Wojciechowska przedstawiła członkom zarządu opinię Wydziału

Geodezji, Katastru i Nieruchomości w sprawie pisma mieszkańców bloków
przy  ul.  Piłsudskiego  w  Supraślu  /  zał.  nr  51  /.  Zarząd  Powiatu,  po
kilkakrotnym  rozważeniu  sprawy  zbycia  mieszkań  w  Supraślu  przy  ul.
Piłsudskiego,  zobowiązał  WGKiN do rozważenia  alternatywnego podziału
nieruchomości.  Wydział  Geodezji  dokonał  wizji  lokalnej  w  terenie  i
stwierdził,  iż  granice  wydzielonej  do  sprzedaży  działki  są  na  gruncie
faktycznie granicami użytkowania terenu przez mieszkańców obu bloków.
Ponadto tereny wokół bloków nie mogą pozostać w zarządzie szkoły, gdyż
wraz z infrastrukturą naziemną i podziemna służą do obsługi obu bloków.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zobowiązał Wydział Geodezji,
Katastru  i  Nieruchomości  do  zorganizowania  spotkania
mieszkańców ww. bloków z przedstawicielami Zarządu Powiatu /
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dwóch  członków  /  i  Dyrektorem  ZSMR  w  Supraślu  -  obecnym
zarządcą w celu ustalenia kierunków działania, zmierzających do
zbycia powyższego mienia.

Ad. 30
 Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  Klasztoru  Męskiego

Zwiastowania NMP  w Supraślu z prośbą o wyrażenie zgody na zamianę
gruntu - fragmentu działki nr 164/5 na fragment o porównywalnej wielkości
działki nr 165, będącej własnością klasztoru / zał. nr 52 /.
Swego  czasu,  jak  internat  ZSMR  w  Supraślu  mieścił  się  w  budynku
obecnego klasztoru, zostało wykonane podziemne przejście do stołówki. W
tej chwili przedmiotowy “tunel” znajduje się na terenie szkoły i zgodnie z
ww. pismem ma podlegać wyburzeniu.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości dokonał wizji lokalnej w
terenie i przedłożył na posiedzenie Zarządu stosowną informację / zał. nr
53 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  wstępnie
zaakceptował  propozycję  zamiany   działek.  Do  dokonania  wizji
lokalnej z udziałem geodetów i zarządcy nieruchomości, upoważnił
Przewodniczącego i jednego członka Zarządu.

Ad. 31
Członkowie Zarządu zapoznali się z wnioskami i opiniami Komisji ds.

Rynku Pracy i Przedsiębiorczości z posiedzenia w dniu 10 maja 2001 roku /
zał. nr 54 /.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 32
Zarząd  zapoznał  się  z  terminami  posiedzeń  stałych  Komisji  Rady

Powiatu:
*  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa  Śródlądowego  i  Ochrony
Środowiska w dniu 17 maja 2001 roku ,
* Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej w dniu 18 maja 2001 roku,
* Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej w dniu 21 maja 2001 roku,
* Komisji Infrastruktury Technicznej w dniu 22 maja 2001 roku,
* Komisji Finansowo - Gospodarczej w dniu 23 maja 2001 roku,
*  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Bezpieczeństwa  Obywateli  w  dniu  25
maja 2001 roku / wyjazdowe na przejście graniczne w Bobrownikach /.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 33
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu

wnioski w sprawie wprowadzenia do budżetu powiatu kwot dofinansowania
usług rehabilitacyjnych:
1. zgodnie  z  zawartym  porozumieniem z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  w

Tykocinie - 3.257,50 zł / zał. nr 55 /,
2. zgodnie  z  zawartym  porozumieniem z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  w

Zabłudowie - 25.000 zł / zał. nr 56 /,
zgodnie z zawartymi porozumieniami z Zarządami Gmin, Miasta i Gmin:
Michałowo, Zawady, Gródek, Wasilków na łączną kwotę 6.141 zł / zał. nr 57
/.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  wnioski,
kierując  je  do  Pani  Skarbnik,  celem  uwzględnienia  w  budżecie
powiatu.
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Ad. 34
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedłożyła  zebranym  wniosek

Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o naniesienie zmian w planie
wydatków budżetowych w dz. 39 rozdz. 60014 / zał. nr 58 /.
Powyższe  zmiany  w  planie  wydatków  spowodowane  są  zawartymi
umowami na wykonanie dokumentacji projektowych.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  jednogłośnie  zaakceptował
powyższy  wniosek,  przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem
naniesienia zmian w budżecie.

Ad. 35
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła członkom Zarządu

przygotowane przez PZD w Białymstoku:
1/  projekt  umowy z  Gminą Michałowo dot.  udzielenia  dotacji  Powiatowi
Białostockiemu w kwocie 50.000 zł  na  remont nawierzchni  żwirowej  na
drodze powiatowej Nowa Wola - Suszcza / zał. nr 59 /,
2/ projekt porozumienia z Gminą Czarna Białostocka dot. udzielenia dotacji
Powiatowi  Białostockiemu  w  kwocie  30.000  zł  na  kontynuację  zadania
“modernizacja ulicy w Czarnej  Wsi Kościelnej, w ciągu drogi  powiatowej
Czarna Białostocka - Niemczyn / zał. nr 60 /. 

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie, opowiedział się
za  podpisaniem  przedłożonej  umowy  z  Zarządem  Gminy
Michałowo,  upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza i  Członka Zarządu Panią Celinę
Grażynę  Wojciechowską.  Powyższą  umowę  przesłano  Gminie,
celem podpisania.

W  kwestii  porozumienia  z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  Czarna
Białostocka,  Zarząd  Powiatu  zasięgał  opinii  Pani  Skarbnik.  Pani  Maria
Grażyna Kalińska uważa, iż dopóki Zarząd Miasta i  Gminy nie ureguluje
zaległości wobec powiatu w wysokości 30.000 zł i do czasy wpłynięcia tych
środków  finansowych  na  konto  powiatu  nie  należy  zawierać  żadnych
porozumień z ww. Gminą.

Pod  uwagę należy  wziąć  także  kłopoty związane z  regulowaniem
zobowiązań  w  kwocie  8.000  zł  za  świadczenie  specjalistycznych  usług
rehabilitacyjnych.

Wobec tych faktów ,Zarząd negatywnie rozpatrzył propozycję
PZD dot. podpisania porozumienia.

Ad. 36
Pani Wojciechowska przedstawiła zebranym informację o wynikach

przetargu na sprzedaż nieruchomości powiatu przy ul. św. Rocha 25 A w
Białymstoku, przygotowaną przez WGKiN / zał. nr 61 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Teresa Mudel - radca prawny.
Jej zdaniem słowo “przetarg” oznacza, że jest minimum dwie osoby i rzecz
odbywa się na zasadzie “kto da więcej?”. Jak jest jedna osoba - nie ma
przetargu / zał. nr 62 /. 

Pani  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  artykuł,  z  gazety
prawnej,  rozważający  bardzo  podobne  kwestie:  “Przetarg  uznaje  się  za
ważny,  jeżeli  chociaż  jeden  uczestnik  zaoferował,  co  najmniej  jedno
postąpienie powyżej ceny wywoławczej” / zał. nr 63 /.
Pani  Mudel,  wobec  istniejących  wątpliwości,  przygotowała  pismo  do
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Ministerstwa,  z  prośbą  o  jasną  interpretację  przepisów   ustawy  o
gospodarce  nieruchomościami  z  Rozporządzeniem  Rady  Ministrów  w
sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  i  trybu  przeprowadzenia
przetargów na zbycie nieruchomości. Do podpisania ww. pisma Zarząd
Powiatu  upoważnił  Przewodniczącego  Zarządu  Pana  Wiesława
Pusza.

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień i zapoznaniu się
z  przedłożoną  informacją,  jednogłośnie  postanowił  ogłosić  III
przetarg na sprzedaż nieruchomości powiatu przy ul. św. Rocha 25
A w Białymstoku, bez łącznika.

Do  podjęcia  działań  w  tym  zakresie  Zarząd  Powiatu
zobowiązał Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 37
Pani Jadwiga Kuteszko - członek Zarządu przypomniała zebranym, iż

przy akceptacji podziału środków PFOŚiGW dla poszczególnych podmiotów
na 2001 rok,  na Sesji  Rady Powiatu,  radni  z  Gminy Czarna Białostocka
wnosili  o  rozpatrzenie  kwestii  uwzględnienia  dotacji  Gminie,  bądź
przychylenie  się  do  prośby  wykorzystania  środków  finansowych  w  tym
roku. Pani Kuteszko przygotowała stosowną odpowiedź. Zarządu Powiatu
na  pismo  Zarządu  Miasta  i  Gminy  Czarna  Białostocka  w  sprawie
przesunięcia  terminu  wykorzystania  dotacji  na  utworzenie  Gminnego
Centrum Odzysku Surowców Wtórnych / zał. nr 64 /.

Zarząd  Miejski  w  Czarnej  Białostockiej  zwrócił  się  z  prośbą  do
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  o  przesunięcie  terminu  wykorzystania
dotacji na 2001 rok w kwocie 8.000 zł, przeznaczonej na zorganizowanie
Gminnego Centrum Selektywnej Zbiórki Odpadów / zał. nr 65 /.

Pani Skarbnik jest zdania, iż dotacja, jeżeli nie została wykorzystana
zgodnie z przeznaczeniem, winna być rozliczona i zwrócona do budżetu
powiatu.

Panu Jadwiga Kuteszko stwierdziła, iż istnieje możliwość, by Zarząd
powiatu  podjął  decyzję  o  pozostawieniu  kwoty  dotacji  w  Gminie  i
wykorzystanie  jej  w  tym roku,  zgodnie  z  przeznaczeniem,  ponieważ  w
umowie  zapisane  jest,  że  efekt  ekologiczny  przedsięwzięcia  zostanie
osiągnięty dopiero pod koniec roku 2001 .
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  z  przepisów  finansowych  wynikają  zasady
dotacji i ich rozliczania. Do końca roku powinna ona być zwrócona. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował
przedłożony  projekt  odpowiedzi   do  Burmistrza  Miasta  i  Gminy
Czarna  Białostocka,  upoważniając  do  jej  podpisania  Członka
Zarządu Powiatu - Panią Jadwigę Kuteszko.

Ad. 38
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym projekt

pisma do Wiceprezydenta Miasta Białegostoku w sprawie udziału powiatu
w wybudowaniu pętli  autobusowej  linii  Nr  4 u zbiegu ulic Wiewiórczej  i
Myśliwskiej w Białymstoku / zał. nr 66 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  ww.
pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza.

Ad. 39
Pani Wojciechowska poinformowała zebranych, iż odbył się przetarg

na  wykonanie  i  dostawę  tablic  rejestracyjnych  dla  potrzeb  Wydziału
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Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku.  Niestety  został
unieważniony,  ponieważ dokumentacja oferentów była niekompletna.  W
tej chwili, do wszystkich zainteresowanych należy przesłać informacje w
tym  zakresie.  Pani  Wojciechowska  przedłożyła  zebranym  projekt
odpowiedzi, prosząc o jej podpisanie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  ww.
pisma, podpisując go. Ww. przekazano do Wydziału Komunikacji,
celem dalszego prowadzenia / zał. nr 67 /.

Ad. 40
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  zebranym  informację

dotyczącą pobranych dochodów, zrealizowanych przez Powiat Białostocki
za okres od 21 kwietnia 2001 roku do 10 maja 2001 roku, związanych z
realizacją zadań z zakresu Administracji rządowej / zał. nr 68 /.

Zarząd Powiatu ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 41
W  sprawach  różnych,  członek  Zarządu  Powiatu  -  Pan  Stanisław

Łapiński  zgłosił  wniosek,  by  w  Wydziale  Komunikacji  -  Biurze
Zamiejscowym w Łapach były dostępne interesantom druki wniosków na
prawa jazdy, co usprawniłoby obsługę interesantów.

Zarząd  postanowił  ww.  wniosek  skierować  do  Wydziału
Komunikacji, celem realizacji.
Kolejny wniosek Pana Łapińskiego dotyczył tego, by dyrektorzy jednostek
podległych  powiatowi  złożyli  informację  o  kosztach,  poniesionych  na
ogrzewanie  w  mijającym  sezonie  grzewczym  /  analiza  kosztów
ogrzewania /. 

Zarząd Powiatu ww. wniosek skierował do Wydziału Spraw
Społecznych, celem realizacji.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  posiedzenie  zakończono  o
godz. 15:50 .

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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